



Voor 2026 hanteert de BK de volgende contributiebedragen.
Deze bedragen en berekeningen volgen het huishoudelijk reglement (art. 15) en de begroting 2025 die tijdens de Algemene Ledenvergadering is goedgekeurd door de leden.

Ben je starter?

Ben je dit jaar gestart met je kinderopvangorganisatie/gastouderbureau en word je lid van BK? Allereerst van harte gefeliciteerd, veel succes en welkom bij BK!

We kunnen ons voorstellen dat je nog veel vragen hebt: onze helpdesk staat voor je klaar om je verder te helpen.

De contributie die je het eerste jaar betaalt, is € 624,15.

Dit is de minimale contributie per kalenderjaar**** van schijf A.

Vanaf het tweede jaar betaal je dezelfde contributie als bestaande leden, nl. op basis van je loonsom volgens onderstaande tabel.

Lidmaatschap Kinderopvang

De contributie voor leden in de Kinderopvang is als volgt:

Schijf	Loonsom	Promille	Minimaal Bedrag	Maximaal Bedrag
A	€ 0 – 10 miljoen	2,04 ‰	€ 624,15	€ 20.300,-
B	€ 10 – 25 miljoen	1,16 ‰	*	€ 17.400,-
C	€ 25 – 50 miljoen	0,59 ‰	**	€ 14.500,-
D	€ 50+ miljoen	0,24 ‰	***	€ 53.199,-

Grondslag voor de jaarlijkse contributieberekening is de hoogte van je loonsom (art. 15, lid 2)

Lidmaatschap Gastouderopvang

De contributie voor leden die (mede) actief zijn in de gastouderopvang is als volgt:

Schijf	Bureauvergoeding	Promille	Minimaal Bedrag	Maximaal Bedrag
A	€ 0 – 2 miljoen	3,91 ‰	€ 624,15	€ 7.820,-
B	€ 2 – 5 miljoen	2,24 ‰	*	€ 6.720,-
C	€ 5 – 10 miljoen	1,12 ‰	**	€ 5.600,-
D	€ 10+ miljoen	0,56 ‰	***	€ 1.400,-

Grondslag voor de jaarlijkse contributieberekening is de hoogte van je bureauvergoeding. (art. 15, lid 3)

Het maximale bedrag aan contributie (Kinderopvang) is op jaarbasis € 105.399,-.

Het maximale bedrag aan contributie (Gastouderopvang) is op jaarbasis € 21.540,-

* Het bedrag van schijf A plus de uitkomst van de berekening uit schijf B. De berekening in schijf B gaat alleen over het deel van je loonsom boven de 10 miljoen en onder de 25 miljoen.

** Het bedrag van schijf A en B plus de uitkomst van de berekening uit schijf C. De berekening in schijf C gaat alleen over het deel van je loonsom boven de 25 miljoen en onder de 50 miljoen.

*** Het bedrag van schijf A, B en C plus de uitkomst van de berekening uit schijf D. De berekening in schijf D gaat alleen over het deel van je loonsom boven de 50 miljoen

**** Een kalenderjaar loopt van 1 januari tot 31 december. Word je in de loop van het kalenderjaar lid, dan betaal je alleen voor het resterende deel van het jaar je contributie.



Kinderopvang & Gastouderopvang

Organisaties die zowel Kinderopvang als Gastouderopvang aanbieden, leveren hun loonsomgegevens én hun bureauvergoedingsgegevens aan. Voor deze leden worden twee afzonderlijke bedragen berekend: één op basis van de loonsom en één op basis van de bureauvergoeding.

De totale contributie is dan de som van deze beide bedragen.

Als de som van deze beide bedragen onder het minimum contributietarief uitkomt, betaal je het minimum contributietarief.

Informatielidmaatschappen

Informatielidmaatschappen zijn alleen voor ondernemingen die zelf geen kinderopvang aanbieden. Een informatielidmaatschap kost € 624,15 per kalenderjaar****.

Facturatie

Vanaf 2024 versturen wij geen voorschotfacturen meer.

Begin februari 2026 zullen we je vragen je loonsomgegevens/bureauvergoedingsgegevens over 2025 met ons te delen. Zodra wij de gegevens ontvangen hebben, zullen wij vanaf maart 2026 de definitieve facturering in gang zetten.

Facturen voor de Informatielidmaatschappen zullen tussen maart en april 2026 verzonden worden.

** Het bedrag van schijf A plus de uitkomst van de berekening uit schijf B. De berekening in schijf B gaat alleen over het deel van je loonsom boven de 10 miljoen en onder de 25 miljoen.*

*** Het bedrag van schijf A en B plus de uitkomst van de berekening uit schijf C. De berekening in schijf C gaat alleen over het deel van je loonsom boven de 25 miljoen en onder de 50 miljoen.*

**** Het bedrag van schijf A, B en C plus de uitkomst van de berekening uit schijf D. De berekening in schijf D gaat alleen over het deel van je loonsom boven de 50 miljoen*

*****Een kalenderjaar loopt van 1 januari tot 31 december. Word je in de loop van het kalenderjaar lid, dan betaal je alleen voor het resterende deel van het jaar je contributie.*